
Bestyrelsesmøde	15-08-16	kl.19	
Referat	



Referat: Steen Isdahl 

1. Breddeansvarlig	(15	min)			
1052	tilmeldte	dags	dato,	med	42	på	venteliste	og	der	er	manglende	tilmelding	torsdag	og	især	
fredag.	

De	nye	hold,	2	på	spring,	ingen	på	Rugby	
Spm,	hvornår	kontakter	vi	venteliste?		Der	lægges	op	til,	at	julie		

Svømmelejr	Aqua	i	efterårsferie,	deltager	pris	800	kr,	så	går	det	rundt.	15	svømmere	med	2	
undervisere.	(30	timer)		
	

Institut	for	folkesundhed	forskningsprojekt,	katalog	for	idrætsaktiviter	-1G	projekt,	for	at	skabe	et	
nyt	hold	med	noget	nyt.		Julie	er	kontaktperson,	og	der	kan	søges	penge	for	at	starte	projektet.		
	

Træner	situation,	1	træner	om	onsdagen	bay	svømning,	Julie	dækker	hvis	der	ikke	er	noget.		
Formand	påpegede	at	nye	sammesætninger	af	træner	team,	og	nye	trænere,	at	de	er	sat	god	ind	i.	
Der	er	kommet	4	nye	trænere,	og	3	nye	hjælpetrænere.	Vi	har	aldrig	været	så	godt	besat	før	en	
sæson.	

Det	blev	vendt,	at	sæson	måske	skal	rykkes	frem	et	par	uger,	og	man	derfor	køre	20	uger	fra	
skolestarten	(slutter	i		starten	af	december),	og	det	er	kendt,	at	man	åbner	op	for	hold	i	andre	
klubber	allerede	i	juli,	det	kunne	man	overveje.		
	

2. Sportschef	(	15	min)	

Nye	holdtyper,	medley	1	og	2,	gode	tilmeldinger,	Integreret	med	K1	hold,	og	træner	med	om	
morgenen.	2G’er	fastholdelse	er	en	udfordring,	hvor	der	skal	tilpasser	noget	imellem	klub	og	
studie.		

Antal	i	konkurence	afdelingen	er	ok,	der	er	et	naturligt	frafald	(2	stk)	Benjamin	pga.	efterskole	og	
Jonaton	pga.	Skole	
Mail	giver	knudder,	der	skal	ses	på	datastrukturer	i	systemet.		Webmaster	.	.	

Sportschef	afventer	arbejdet	med	Lars	Bo	

Der	har	været	screening	af	fysio,	og	andet	hold	udestår	til	denne	uge,	derefter	kommer	der	nogle	
tiltag	for	hver	svømmer.	

Angående	leje	af	langbane,	det	ligger	ikke	lige	for,	da	rejsetid	og	det	at	ikke	give	mere	overfor	
ulempen,	men	der	fokuseres	op	andre	ting.	Der	prøves	noget	som	fokusere	på	andre	ting,	som	
giver	noget	andet.		

De	2	nye	er	faldet	godt	til,	og	gruppen	er	velfungerende	og	efter	forventing.	



Træningslejr,	der	var	en	diskussion	om	placering	og	længde	og	tilskud,	men	der	blev	ikke	nogen	
beslutning.		Vi	har	holdt	priser	de	sidste	par	år,	300	kr	i	døgnet,	eller	500	kr	i	døgnet	i	udlandet.	

Forslag	fra	sportschef	om	øremærkning	af	overskuddet	fra	sidste	år,	og	dette	kommer	på	som	
punkt	til	næste	bestyrelsesmøde.				

3. Godkendelse	af	referat	(10	min)	
Godkendt	af	formand,	men	da	dette	ikke	var	rundsendt	før	mødet	pga	misforståelse,	så	skulle	det	
lige	gennemlæses,	med	efterfølgende	godkendelse.	

4. Nyt	fra	Formand	og	Kasser	og	div.	Udvalg		(	20	min)		
§ Formand	orientered	

Der	er		foretaget	en	gennemgribende	gennemgang	af	hjemmesiden,	og	Klaus	tager	under	sin	
praktik	som	første	tiltag	gang	i	at	rette	op	på	hjemmsiden.	Det	er	de	forskellige	udvalg	at	sikre,	at	
alt	er	korrekte	før	næste	hjemmside.	
Der	kommer	en	opdatering	af	trænere	på	hold	og	oplysninger	om	afløsere.	
Æresmedlemmer	skal	opdateres	med	baggrund	og	værdsættelse	
	
Passive	medlemmer	=	?	ikke	et	begreb	som	er	indlejre	i	klubben,	men	har	eksisteret	–det	blev	
vedtaget	at	ophæve	begrebbet,	og	dermed	ikke	have	passive	medlemmer	mere	i	Odder	
svømmeklub.	
Klaus	har	lagt	nye	sider	op,	og	der	kommer	et	par	artikler	i	måned,	under	hans	praktik	periode.	
Revidering	foregår,	og	en	fornøjelse	af	have	Klaus	der.	
		
Rabat,	mail	fra	forældre,	at	når	man	meldes	til	på	2	hold,	så	får	man	rabat	af	hold	#2,	og	ikke	det	
billigste,	dette	er	desværre	systemet	–	det	skal	fremgår,	at	rabat	kommer	på	hold	#2,	og	man	skal	
skrive	til	Julie,	hvis	der	mangler	noget	rabat,	i	forhold	til	det	dyreste	hold.	Formand	kontakter	
klubmodul.	
Mail	driller	om	ny	sæson,	der	følges	op	via	formand	med	klubmdulet,	
	

§ Kassseren	orientered	
	
Budget	status	den	31/7-2016	er	et	driftoverskud	på	211t	med	indtægter	på	1.964t	(samme	som	
2015)	og	udgifter	på	1.753t.	Der	skal		hensættes	45t	til	lønstigningen	giet	i	timelønen	i	
svømmeskolen	(budget	korrigeres	til	næste	møde),	der	er		19t	i	skylding	feriefond	og	feriepenge	på	
132,	det	give	15t	i	løbenden	overskud.		Det	skyldige	beløb	ii	feriepenge,	kan	man	budgetmæssig	
diskutteres	om	de	kan	frigives	i	løbende	budget	pga	høje	egenkapital,	men	dette	er	ikke	gjort,	da	
konservatib	regnskabbetragtning	er	pålagt.	
	
Der	blev	under	kasserens	indlæg	diskutteret,	om	overskuddet	fra	2015	ikke	er	frigivet	(brugt),	og	
hvorledes	at	disse	peng	kan	aktiveres,	og	det	blev	fastsat	som	emne,	til	næste	møde.	
	
Klaus	har	fået	flere	timer	(bla	medley	+	stævner,	morgensvømning	og	træner	coacing	på	t	hold,	og	
dertil	ulønnet	praktik	opgaver),	og	modellen	med	timesedler	ønsker	ikke,	og	der	blev	fremsat	



forslag	om	fast	beløb,	som	blev	godkendt.	Timeberegning	skal	rundsendes	til	orientering	til	
bestyrelsen.	
	

§ Svømmeskole	udvalget	orientere	
Indkøb	via	Julie	skal	foretages,	Julie	rykkes	
	
Annonce		til	Odder	avis	skal	indrykkes,	annonce	må	gerne	ændres	til	at	være	alder	orienteret.	Godt	
oplæg,	men	endnu	et	oplæg	ønsked,	godt	arbejde.	
Intro	uge	er	på	plads,	og	der	rundsendes	lige	en	liste	med	bestyrelsemedlems	fremmøde,	trøjer	
med	Crew	benyttes,	og	i	uge	37,	inviteres	forældre	til	intro	snak.	Seddel		om	dette	skal	med	nye	
medlemmer	have	i	uge	36,	når	de	kommer.		
	
Bestyrelsen	udtrykte	stor	tilfredshed	med	træner	situation,	bedste	nogenside,	og	dette	skal	vi	
bygge	videre	på.	Roser	til	Julie.		
	
Konkurrence	udvalget	orienter	
Ikke	noget	nyt,	eftersom	der	har	været	sommeferie,	udvalget	starter	op.	
Udvalget	skal	se	på	aktivitets	kalender	og	budget	
Tøj	på	vej,	Adidas	havde	lidt	opstarts	problemer,		men	på	vej	til	sæson	starten.	
	
Personale	udvalget	orientere	
Livredder	prøver	i	uge	34	&	35	
Time	registrering	Applikation	til	700-800	kr,	det	blev	vedtaget	at	undersøge,	således	at	alle	kan	
timeregistre	efter	undervisning.	Fremlægges	næste	gang.	
		
Trænertøj	overtaget	af	Tommy,	og	der	lægges	op	til,	at	der	laves	et	stamkort	til	alle	trænere,	så	
tøjstørrelse	står	der,	det	bliver	fremadrettet,	Tommy	bestiller	efter	fornemmelse	–	hellere	2	for	
meget	end	1	for	lidt.	

	

5. Evt	(	10	min)	
	

Debat	om	målsætninger	og	hvor	klubben	skal	hen.	Der	var	en	dialog	om	bestyrelsen	evner	til	selv	
at	fastsætte	dette,	eller	om	der	skulle	søges	konsulent	hjælp	udefra	til	at	facilitere	dette.	Der	
afventes	imens	der	er	et	forløb	med	Lars	Bo	fra	svømme	unionen,	men	det	er	et	punkt	på	næste	
møde.	
	
Det	står	meget	klart,	at	der	mangler	en	fornemmelse	i	bestyrelsen,	hvad	kan	nuværende	
svømmere	opnå,	og	på	en	eller	anden	måde,	så	skal	der	med	sportchefen	ske	en	afklaring,	under	
målsætningssamtalerne.		
	
Men	en	realistisk	og	bred	målsætning	på	tværs	af	hold,	ligger	bestyrelsen	på	sinde.			



	
Sauna	som	koster	60	kr	i	timen	forsættes	og	er	åbne	i	henhold	til	de	hold	som	i	dag.	Udvidelse	
diskutteret,	men	ingen	ændring,	punkt	ikke	overført	til	næste	gang.	

	


